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До
г-н Кирилов,
Председател на ОбС-Свищов 

Уважаеми г-н Кирилов,
Чрез Вас, като приложен файл, изпращам своите въпроси към кмета на Община Свищов - г-н Генчев.

С Уважение,
Емил Николов
Общински съветник от групата "Заедно за Свищов"
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ПИТАНЕ

от Емил Николов -  общински съветник от групата „Заедно за Свищов"

към кмета на община Свищов д-р Генчо Генчев, съгласно Чл. 74. (5) от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет -  Свищов, неговите комисии и взаимодействието му с общинската

администрация

Граждани, използващи улица „Иван Панков" в град Свищов се свързаха с мен с молба за съдействие. 

Техният проблем е свързан с настилката на улицата, която е в твърде лошо състояние -  липсва асфалт. При дъжд 

улицата става трудна за преминаване и донякъде опасна. Преди година улицата е била с нормален наклон и 

посипка за покритие, но след извършени сондажи се е стигнало до сегашното състояние. Интересното е, че преди 

година другата половина от улицата след сондаж е била асфалтирана, т.е. към момента половината улица е 

асфалтирана, а другата половина не е. В тази връзка въпросът ми към Вас е дали е планиран ремонт на тази улица 

и ако е планиран такъв то кога ще започне? В случай, че не е планиран ремонт възможно ли е такъв да бъде 

направен поради необходимост? В случай, че няма възможност за асфалтиране хората, използващи улицата, биха 

били доволни дори на посипване с чакъл или друг вид подходящ материал.

Свищов,
J7

С Уваж ение:....

23.05.2024 г. /Емил Николов/
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